
Protokół Nr XII/12/15

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 10 lipca 2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – załącznik nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski, Pan Tomasz Klimek. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz -  Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia  sesji,  stwierdził

quorum i powitał zebranych. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 czerwca 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) dotacji przedmiotowej na 2015 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 110/15,

b) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2015  rok  –  projekt

nr 111/15,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027

– projekt nr 112/15,

d) przejęcia prowadzenia Publicznej Szkoły Podstawowej im. Oddziału Partyzanckiego AK

„Jędrusie” i Przedszkola w Smerdynie przez Gminę Staszów – projekt nr 113/15,

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt nr 114/15,

f) wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego
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nieograniczonego – projekt nr 115/15,

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w drodze przetargu ustnego

nieograniczonego – projekt nr 116/15,

h) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 117/15,

i) dokonania  zmiany  Uchwały  nr  III/7/14  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia

11 grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Staszowie,

ustalenia zakresów ich działania i składów osobowych – projekt nr 109/15.

4.   Interpelacje radnych.

5.   Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

  w Staszowie w dniu 29 maja 2015 roku.

6.  Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni mają uwagi do powyższego porządku obrad.

Radni  nie  zgłosili  uwag,  wniosków,  o  zabranie  głosu  poprosił  Leszek  Kopeć  -  Burmistrz

Miasta i Gminy Staszów.

 Pan Leszek Kopeć - Burmistrz Miasta i Gminy Staszów złożył wniosek o wycofanie z porządku

obrad uchwały w sprawie  przejęcia  prowadzenia  Publicznej  Szkoły Podstawowej  im.  Oddziału

Partyzanckiego AK „Jędrusie” i Przedszkola w Smerdynie przez Gminę Staszów, jest to projekt nr

113/15. Pani Dyrektor Marzena Górna widząc jaka sytuacja panuje w szkole,  i jaka jest w niej

atmosfera  złożyła  w  sekretariacie  Urzędu  Miasta  i  Gminy  wniosek,  w  którym  wyraziła  wolę

przekazania szkoły Gminie Staszów. W związku z czym podjęcie  uchwały jest  bezpodstawne,  

a kolejnym krokiem będzie oczywiście  przywrócenie szkoły w struktury szkół publicznych. 

Pan Ireneusz Kwiecjasz porządek obrad poddał pod głosowanie.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  porządek  został  przyjęty  przy  16  głosach  za  i  2  głosach

wstrzymujących się (obecnych było 18 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 25 czerwca 2015 roku i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 18 radnych).

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: “Podjęcie uchwał w sprawie …”.
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Ad. 3a

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie dotacji przedmiotowej na 2015 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie – 

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 110/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XII/103/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3b

Pani Joanna Pokora zapoznała z projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr 111/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XII/104/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3c

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 112/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XII/105/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3d

Pani  Lidia  Pyza  -  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  ustanowienie

służebności gruntowej – projekt nr 114/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr XII/106/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3e

Pani  Lidia  Pyza przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 115/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się

(obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XII/107/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3f

Pani  Lidia  Pyza zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 116/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się

(obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr/108/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3g

Pani Lidia  Pyza  przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na bezprzetargowe

zbycie nieruchomości – projekt nr 117/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr/109/15

 ( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3h

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów  zapoznał z projektem w sprawie
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dokonania zmiany Uchwały nr III/7/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 11 grudnia 2014 roku 

w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Staszowie, ustalenia zakresów ich działania

i składów osobowych – projekt nr 109/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  przy 17 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się

(obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr/110/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Interpelacje  na  piśmie  złożyli:  radny  Dominik  Rożek,  radny  Bonifacy  Wojciechowski,

(stanowią one załącznik do protokołu). 

Radny Dominik Rożek zwrócił się do Pana Burmistrza z prośbą o przedstawienie informacji o 

postępie prac nad inwestycją ujętą w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2015 r. pn. „Budowa 

ulicy Polnej”.

Radny Bonifacy Wojciechowski ponowił interpelację dotyczącą rejestracji video obrad Sesji Rady

Miejskiej, nadmienił że wg jego rozeznania cenowego nagrywanie nie jest tak kosztowne jak to

radzie przedstawiono, a dzisiejsza technika pozwala na dokonania nagrania stosunkowo wysokiej

jakości  przy  niskich  kosztach.  Nie  jest  jego  celem  obciążanie  budżetu,  zakupem  sprzętu

rejestrującego  dźwięk  i  obraz  o  niezwykle  wysokiej  jakości,  lecz  zapewnienie  mieszkańcom

możliwości  śledzenia obrad i  zapoznania się  z nimi w każdej  chwili.  Obsługa kamery podczas

obrad  oraz  publikacja  zajmuje  dość  mało  czasu  uwzględniając  kamerę  statyczną.  W związku  

z tym ponowił swoją interpelację.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział na interpelację radnego Dominika Rożka w sprawie ul.

Polnej.  Udzielił  wyjaśnienia,  że  projekt  przebudowy ulicy  stracił  ważność,  i  trwają  prace  nad

aktualizacją projektu, w dniu wczorajszym konserwator wyraził zgodę na warunki przedstawione 

w  projekcie  przebudowy,  i  w  tym  roku  projekt  będzie  zakończony.  Natomiast  w  sprawie

nagrywania  video  obrad   sesji,  Pan  Burmistrz  przypomniał  sytuację  sprzed  kilku  lat,  kiedy to

podejmowano próby nagrywania sesji i radni mieli z tego powodu pretensje, ponieważ jakość tych

nagrań była niska. Burmistrz stwierdził, że aby takie nagrania miały sens ich jakość musi być dobra,

co wiąże się z zakupem odpowiedniego sprzętu, a w tym roku nie ma w budżecie pieniędzy na ten

cel, więc nie może on obiecać takiego zakupu. Jeżeli Radni w przyszłym roku zadecydują o zakupie
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odpowiedniego  sprzętu  to  wtedy  jak  najbardziej  będzie  możliwość  rejestracji  video.  Na  dzień

dzisiejszy Gminy nie stać na taki wydatek.

Radny  Tomasz  Otrębski odniósł  się  do  wypowiedzi  radnego  Dominika  Rożka  w  sprawie

przebudowy ul. Polnej i stwierdził, że mieszkańcy tej ulicy zadają pytania ponieważ do tej pory

położono ponad 200 m nawierzchni z kostki brukowej i czy reszta nawierzchni również będzie

wykonana z kostki czy będzie położona nawierzchnia asfaltowa.

Burmistrz Leszek Kopeć odparł, że zostanie położona kostka ponieważ łączenie kostki brukowej 

z asfaltem mija się z celem.

Ad. 5

W punkcie  wolne  wnioski  i  zapytania  Burmistrz  Leszek  Kopeć  przedłożył  Wysokiej  Radzie

informacje z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej  w Staszowie 

w dniu 29 maja 2015 roku.

Radny Tomasz Otrębski  zapytał o parking na os. Wschód, przy kościele św Barbary, ponieważ

jest on już wykonany i stąd pytanie kiedy mieszkańcy będą mogli z niego korzystać.

Burmistrz Leszek Kopeć poprosił o udzielenie odpowiedzi Panią Dorotę Lipińską.

Pani  Dorota  Lipińska  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  Planowania  Przestrzennego  

i Pozyskiwania Środków Finansowych odparła, że inwestycja została zakończona i ze względów

technicznych do tej pory trwa inicjatywa odbiorcza przez nadzór budowlany. Po dokonaniu odbioru

przez nadzór nie ma najmniejszego problemu i parking zostanie oddany do użytku. 

Radny Tomasz Otrębski dopytał jaki to może być czas.

Pani Dorota Lipińska odpowiedziała,  że wpłynął wniosek i  od momentu jego złożenia nadzór

budowlany ma 21 dni na dokonanie odbioru.

Radna Anna Karasińska prosi o uporządkowanie terenu wzdłuż ulicy Mickiewicza do Łącznika 

w zakresie wykoszenia trawy oraz naprawy nawierzchni chodnika, która prowadzi do kościoła św.

Barbary  od  ulic  Bema,  Traugutta,  Dąbrowskiego,  Wybickiego,  Raczyńskiego,  Powstańców

Styczniowych. Teren porośnięty jest bardzo wysoką trawą, krzewami w których młodzież spędza

czas w niekulturalny sposób. Mieszkańcy skarżą się na zakłócanie ciszy nocnej, zaśmiecanie terenu 

i brak poczucia bezpieczeństwa. Prosi także o nadzór i częstsze kontrole tego terenu przez Straż

Miejską i Powiatową Komendę Policji.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, że naprawa chodników cały czas trwa i te wskazane przez

radną również zostaną naprawione, zapytał również czy radnej Karasińskiej chodzi o wykoszenie

trawy z całego wskazanego przez nią terenu.

Radna Anna Karasińska potwierdziła.
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Burmistrz Leszek Kopeć odparł, że wykoszenie traw w obrębie chodników jak najbardziej jest

możliwe, ale wykoszenie całego wskazanego terenu jest  niewykonalne,  ponieważ wiąże się to  

z bardzo dużymi kosztami rzędu 20-30 tysięcy złotych, a za rok znowu będzie problem z wysoką

trawą w tym miejscu. Więc w tym roku Burmistrz nie może obiecać wykoszenia całego terenu.

Radny Bonifacy Wojciechowski zwrócił się z zapytaniem o realizację jego interpelacji, dotyczącej

naprawy  chodnika  od  ul.  Kolejowej  do  mostu  na  rzece  przy  ul.  Szpitalnej.  Radny  otrzymał

informację, że zadanie to zostanie wykonane w terminie do 12 czerwca 2015 roku, natomiast jest

już lipiec a naprawa nie została wykonana.

Burmistrz Leszek Kopeć potwierdził słowa radnego Wojciechowskiego i stwierdził, iż faktem jest,

że  termin  realizacji  został  przekroczony,  ale  niestety  w  chwili  obecnej  z  ramienia  grupy

interwencyjnej  w terenie pracuje tylko 2 osoby,  a  wnioski  o przyjęcie do grupy interwencyjnej

składane są od maja, czerwca  i w tej chwili jest złożone około 10-15 wniosków, a jak się zakończy

sprawa z przyjęciem tych osób zależy od Urzędu Pracy. Dwie osoby pracujące na całą Gminę to jest

naprawę  mało,  jak  tylko  pracowników  będzie  więcej  to  jak  najszybciej  ta  naprawa  zostanie

wykonana.  Tymczasem  przekaże  Zastępcy  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  

i Ochrony Środowiska Panu Jarosławowi Glibowskiemu aby udał się do wskazanego chodnika  

i  zabezpieczył te najbardziej uszkodzone miejsca, tak że maksymalnie do dwóch tygodni zadanie to

zostanie wykonane.  

Głos zabrał radny Dariusz Kubalski stwierdził, że nie jest zadowolony z odpowiedzi uzyskanej na

interpelację w sprawie ustawienia w okresie letnim szaletu lub przenośnej toalety typu toi toi na

terenie parku im. A Bienia w Staszowie. Jest to sprawa ważna i jeżeli nie ma środków teraz, to

trzeba się nad tym problemem pochylić i uwzględnić środki w budżecie przyszłorocznym. Radny

nawiązał  także  do  problemu  segregacji  śmieci.  Zwrócił  się  już  wcześniej  do  prezesa  Zdeba  

w sprawie naklejek na pojemniki,  na których znajdzie się informacja o konieczności zgniatania

plastikowych  pojemników  przed  wyrzuceniem,  oraz  instrukcja  jak  segregować  śmieci.  Wyraził

również nadzieję, że sprawa ta jest rozwojowa. Poruszył problem osób starszych mieszkających na

osiedlach w Staszowie, które to mają problem ze zgniataniem dużych pojemników plastikowych 

i mimo chęci segregowania odpadów nie mają  takiej możliwości, bardzo często te duże śmieci leżą

obok pojemników. Radny stwierdził, że być może ustawienie koszy czy pojemników na większe

odpady rozwiąże zaistniały problem. 

Pan Mariusz Zdeb - Prezes Zarządu PGKiM Sp. z o.o. odpowiedział, że naklejki na pojemniki

są  już  zamówione,  i  lada  dzień  powinny się  pojawić  na  pojemnikach,  pojemniki  będą  umyte  

i naklejki zostaną naklejone. Stwierdził także że z otworami w pojemnikach jest problem, a koszt

nowych  pojemników jest  ogromny,  są  to  dziesiątki  tysięcy  jeżeli  PGKiM chciały je  kupić  to
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zakładu  przy  umowie  do  końca  roku  nie  stać  na  taki  wydatek.  Natomiast  jeżeli  mieszkańcy

zostawią duże śmieci obok pojemników, to owszem mogą one tam leżeć przez 2-3 dni, ale osoba

która odbiera odpady segregowane na obowiązek je  zebrać,  wiadomo że  np.  pojemniki  po 4-

litrowych płynach nie mieszczą się do pojemnika ale można zostawić je obok, bo nie ma na tą

chwilę rozwiązania tego problemu. Na facebook działa profil zakładu, i tam każdy mieszkaniec

może zobaczyć także        negatywne  przykłady segregacji dokonywanej przez mieszkańców, dziś

na przykład zostało umieszczone   zdjęcie z Golejowa, gdzie jest pojemnik na szkło, a znajduje się

w nim więcej papierków i plastików niż szkła. Firma zastanawia się czy nie zlikwidować takiego

pojemnika,    ponieważ wysypując te śmieci na samochód prawidłowo załadowany szkłem cały

transport jest do wyrzucenia. Problemy z segregacją są bardzo duże, powoli jest coraz lepiej w tej

kwestii, ale cały czas trzeba walczyć.

Głos zabrał Burmistrz Leszek Kopeć poinformował, że trwają wzmożone kontrole straży miejskiej

dotyczące segregacje śmieci, i jeżeli pojemniki są przepełnione to tego samego dnia informowany

jest  PGKiM. Jest pomysł postawienia koszy metalowych na odpady plastikowe, bo szkła zawsze

jest mniej, a plastików jak wiadomo więcej. Cały czas trwają kontrole, w projekcie wpisany jest

zakup 2 kamer przenośnych,  i  w tych miejscach gdzie  Pan Prezes  informuje,  że  śmieci  są  źle

segregowane, tam będą kamery udostępniane i będzie możliwość żeby te osoby pouczać.

Radny Tomasz Otrębski zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości ustawienia pojemników

przeznaczonych  do  segregacji  odpadów  komunalnych  tzw.  „dzwonów”  przy  ul.  Cmentarnej  

w Staszowie, ponieważ obecnie są tam tylko dwa pojemniki i przy cmentarzu nie segreguje się

śmieci.

Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział  że  za  cmentarzem  są  ustawione  dwa  pojemniki  tzw.

„dzwony”.

Radny Tomasz Otrębski odparł, że są ale „na zapleczu”.

O  zabranie  głosu  poprosił  Pan  Adam  Koziński  –  przewodniczący  Rady  Osiedla  Północ.

Przekazał on podziękowanie na ręce Burmistrza za błyskawiczną reakcję na interwencje w sprawie

braku  pojemników  na  odpady  segregowane.  Ponieważ  wystarczyło  24  godziny  i  wspomniane

pojemniki  pojawiły się  na osiedlu,  z  czego cieszą się  mieszkańcy.  Zwrócił  się także z  prośbą  

o  napisy  na  pojemnikach,  z  informacją  jak  prawidłowo  segregować  odpady.  Przewodniczący

Koziński zwrócił także uwagę na wypadającą za 10 lat rocznicę 500-lecia nadania praw miejskich

dla  Staszowa,  żeby  już  teraz  przygotować  się  do  tego  wydarzenia.  Poparł  także  radnego

Kubalskiego w kwestii postawienia szaletu w parku im. Bienia, wyraził także nadzieję że plac po

dawnym  przedszkolu  nr  5  zostanie  zagospodarowany,  i  Staszów  będzie  miastem  bardziej

kulturalnym. Na koniec podziękował za przywrócenie do macierzy szkoły w Smerdynie.
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Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił raz jeszcze że uchwała w sprawie szkoły w Smerdynie została

zdjęta  z  porządku  obrad,  ponieważ  Pani  Górna  złożyła  wniosek  o  przejęcie  szkoły,  co  

spowodowało,  że  uchwała   była  bezpodstawna,  i  już  dziś  jest  pewność  że  ta  szkoła  wróci  

w struktury gminne,  i  będzie  funkcjonowała  jak wszystkie  szkoły na terenie  Gminy Staszów.  

W  kwestii  naklejek  Burmistrz  powiedział,  że  są  one  przygotowywane  i  będą  naklejane  na  

pojemnikach. Burmistrz Leszek Kopeć stwierdził że trzyma w tej sprawie rękę na pulsie. Nawiązał

także do podwyżki cen śmieci i wyraził opinię, że był to ostatni dzwonek na podwyżkę cen, i jeżeli

poprawi się segregacja śmieci i będzie większy napływ śmieci segregowanych to Burmistrz może

obiecać, że cena odpadów w listopadzie zostanie obniżona. Wszystko zależy jednak od statystyk jak

będą wyglądały odpady,  w jakich będą ilościach.  Warunkiem jest  jednak  poprawa segregacji  

odpadów, bo jeżeli okaże się że nic się w tej kwestii nie zmieniło i poziom segregacji odpadów

 pozostanie bez zmian to nie będzie możliwości obniżki cen, a jeśli segregacja będzie na wyższym

poziomie wzrośnie o 5-6 %, to nastąpi obniżka cen na 2016 rok. W sprawie organizacji obchodów

500-lecia nadania praw miejskich dla Staszowa Burmistrz zwrócił się do Pana Adama Kozińskiego,

ze stwierdzeniem, że przy okazji 490- lecia obchodzonego w tym roku temat ten został poruszony, 

i Burmistrz ma na uwadze  stworzenie odpowiedniej atmosfery do tej rocznicy, bo 10 lat to z jednej

strony dużo,  a z drugiej  strony mało czasu.  Miasto trzeba przygotować na tą  rocznicę,  dlatego

wykonywane  są  inwestycje  i  konieczne  jest  opracowanie  dokumentacji  żeby  przygotować  to

wydarzenie. W sprawie szaletu w parku Bienia Burmistrz stwierdził że jest przygotowany projekt

na zagospodarowanie wolnej przestrzeni w parku, i ujęty jest tam porządny szalet. Nadmienił także,

że postawienie toi toi-a w parku nie sprawdzi się, a jeśli zostanie ustawiony blisko zabudowań, to

szczególnie w lecie trzeba będzie codziennie go opróżniać,  konserwować i czyścić, bo inaczej  

pojawią się nieprzyjemne zapachy, poza tym trzeba się liczyć z tym że może on zostać przewrócony

czy   uszkodzony przez wandali. Dlatego władze myślą o zakupie ale profesjonalnych toalet, a poza

tym w projekcje budynku, który powstanie w parku Bienia przewidziane jest WC dla mieszkańców.

Ad. 6

 

 Pan Ireneusz  Kwiecjasz podziękował za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1300  do godz.1500
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Protokołowała:

Katarzyna Basińska Przewodniczący 

 Rady Miejskiej w Staszowie 

(-) Ireneusz Kwiecjasz     
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